

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

**المملكة العربية السعودية**

**وزارة التعليم العالي**

**جامعة أم القرى**

**مكتبة الملك عبدالله بن عبدالعزيز الجامعية**

**قسم المخطوطات**

بداية المصطلح

Handwritten marginal notes at the top of the right page, including the name 'عبد الله بن محمد' and other names.

Main body of handwritten text on the right page, starting with 'بسم الله الرحمن الرحيم' and containing several lines of Arabic script.

Lower section of handwritten text on the right page, including a section titled 'الحمد لله' and other religious or philosophical passages.

Handwritten marginal notes at the top of the left page, including the name 'عبد الله بن محمد' and other names.

Main body of handwritten text on the left page, starting with 'بسم الله الرحمن الرحيم' and containing several lines of Arabic script.

Lower section of handwritten text on the left page, including a section titled 'الحمد لله' and other religious or philosophical passages.

... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...

... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...

# الاشارة

... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...

... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...  
 ... في قولنا ...

Handwritten marginal notes in Arabic script, located at the top of the page.

والتي قد ذهب إليها القدماء... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح...

والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح...

والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح...

والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح...

والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح...

Handwritten marginal notes in Arabic script, located at the bottom of the page.

Handwritten marginal notes in Arabic script, located at the top of the page.

والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح...

والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح...

والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح...

والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح...

والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح... والجموع من العرواح...

Handwritten marginal notes in Arabic script, located at the bottom of the page.

نَهْأَلَهْ أَلْمَهْأَلَهْ  
أَلْمَهْأَلَهْ